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متن پرسش

آیت الله شجاعی (ره): خدا می فرماید، سنت ما این است که هرکس راهی را پیش گرفت، در همان راه

ما دست او را می گیریم. خدا دست هر کسی را در همان راهی که پیش گرفته است، میگیرد و پیش

می برد؛ این خیلی سخت و غلط انداز است. این قسمت آخر را متوجه نمی شوم که می فرماید خیلی

سخت و غلط انداز است؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: چون تازه وقتی انسان متوجهی راهی شود که خداوند در مقابلش گشوده

است، باید خود را جهت ادامهی آن راه آماده نماید و در همین رابطه است که جناب حافظ میفرماید:

«چه عشق آسان نمود اول ولی افتاد مشکلها». بد نیست در این مورد به شرح غزل اول حافظ که بر

روی سایت هست، سری بزنید. موفق باشید


